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Abstract (en)
The knife has a metal blade comprising an integral tang (2) that is formed as a flat bar to carry a plastic handle (1). An end of the handle defines a
cylindrical aperture (4) surrounding an end of the tang. A metal end cap (6) is attached at the handle end to positively fit an integrally formed plug
(5) in the aperture. An end of the plug facing the tang end defines a cylindrical recess (7) in which the plug encloses the tang end in a positive-fit
manner. Outside diameter of the plug is equal to or smaller than inner diameter of the aperture. An independent claim is also included for a method
for fixing a metal end cap in a plastic aperture at a handle end of a knife.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Messer mit einer metallenen Klinge und einem an der Klinge angeformten Erl (2), der als Flacheisen den Griff (1) aus
Kunststoff trägt, wobei am Griffende eine metallene Endkappe (6) befestigt ist, wobei der Kunststoff am Griffende eine Öffnung (4) aufweist, die
zum Erlende führt, dass die metallene Endkappe einen angeformten Zapfen (5) aufweist, der formschlüssig in der Öffnung einliegt, und dass der
Zapfen an seinem dem Erlende zugewandten Ende eine Ausnehmung (7) insbesondere einen Querschlitz aufweist, mit der/dem er das Erlende
formschlüssig übergreift.
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